

- Au 1er interrogatoire, Oui.
 Au 2ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 3ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 4ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 5ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 6ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 7ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 8ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 9ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 10ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 11ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 12ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 13ème interrogatoire, Non.
 Au 14ème interrogatoire, Oui, suivant de la loi 1, Geo. V.
 Au 15ème interrogatoire, Non.
 Au 16ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 17ème interrogatoire, Je l'ignore.
 Au 18ème interrogatoire, Non.
 Au 19ème interrogatoire, Non.
 Au 20ème interrogatoire, Non.

RAPPORTS.

- 11.—Du Bureau des Commissaires, demandant un crédit de \$616,354 pour la construction des égouts.
 12.—Du Bureau des Commissaires, demandant un crédit de \$30,000 pour le nettoyage des rues non pavées.
 13.—Du Bureau des Commissaires, demandant un crédit de \$2,509 pour le Département des Parcs.
 14.—Du Bureau des Commissaires, pour régler des réclamations au montant de \$1,482.83.
 15.—Du Bureau des Commissaires, pour payer certains comptes au montant de \$700.68.
 16.—Du Bureau des Commissaires, demandant un crédit de \$125 pour le département des Estimateurs.
 17.—Du Bureau des Commissaires, pour payer certaines dépenses en rapport avec la révision des listes parlementaires.
 18.—Du bureau des Commissaires, pour terminer l'égout de la rue St-Etienne.
 19.—Du Bureau des Commissaires, pour accepter un chèque de \$600 de la International Gully Co.
 20.—Du Bureau des Commissaires, pour accorder une police acquittée à M. J. Conquest.
 21.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet d'octroyer une indemnité de \$1,000 à Dame ve. John Hardigan.
 Sur proposition de M. l'Ech. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'Ech. ROBINSON, il est
 Résolu: Que lesdits rapports soient reçus et adoptés.
 22.—Du Bureau des Commissaires, pour mettre de côté une somme de \$676,929, pour l'exécution de certains travaux permanents.
 Sur proposition de M. l'Ech. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'Ech. ROBINSON, il est
 Résolu: Que ledit rapport soit amendé de manière à ce que le montant de \$676,929 qui y est mentionné, soit mis de côté pour servir à l'exécution des travaux du Département des Eaux, recommandés par l'Ingénieur en Chef de la Cité, afin que le Bureau des Commissaires puisse préparer sans délai les devis et détails nécessaires et demander des soumissions et faire ensuite rapport au Conseil afin d'obtenir les fonds nécessaires pour faire exécuter lesdits travaux, et que, ainsi amendé, ledit rapport soit reçu et adopté.
 23.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet de payer un compte de \$252.95 à la "Saraguay Electric Co."
 Délibération remise à la demande de M. l'échevin Marcell.
 24.—Du Bureau des Commissaires, pour payer un montant de \$200 à M. J. F. L. Carron.
 Sur proposition de M. l'échevin L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'Ech. LUSSIER, il est
 Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.
 25.—Du Bureau des Commissaires, pour voter un montant de \$100 au "Victoria Tag Day."

To the 1st interrogatory, yes.

- To the 2nd interrogatory, I am not aware of that.
 To the 3rd interrogatory, I am not aware of that.
 To the 4th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 5th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 6th Interrogatory, I am not aware of that.
 To the 7th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 8th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 9th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 10th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 11th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 12th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 13th interrogatory, No.
 To the 14th interrogatory, Yes, according with the Act.
 1, Georges V.
 To the 15th interrogatory, No.
 To the 16th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 17th interrogatory, I am not aware of that.
 To the 18th interrogatory, No.
 To the 19th interrogatory, No.
 To the 20th interrogatory, No.

REPORTS.

- 11.—From Board of Commissioners, for an appropriation of \$616,354, for the construction of sewers.
 12.—From Board of Commissioners, for an appropriation of \$30,000 for cleaning unpaved streets.
 13.—From Board of Commissioners, for an appropriation of \$2,509 for the Parks Department.
 14.—From the Board of Commissioners to settle claims amounting to \$1,482.83.
 15.—From Board of Commissioners, to pay certain accounts amounting to \$700.68.
 16.—From Board of Commissioners, for an appropriation of \$125, for the Assessors Department.
 17.—From Board of Commissioners, to pay certain expenditure anent revision of Parliamentary lists.
 18.—From Board of Commissioners, to complete sewer in St. Etienne St.
 19.—From Board of Commissioners, to accept cheque of \$600 from the International Gully Co.
 20.—From Board of Commissioners, to grant an indemnity of \$1,000 to Dame Wid. John Harding.
 On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. ROBINSON, it was
 Resolved: That said reports be received and adopted.
 22.—From Board of Commissioners, to set aside a sum of \$676,929 for certain permanent works.
 On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. ROBINSON, it was
 Resolved: That said report be amended so that the amount of \$676,929 therein mentioned be set aside for the carrying out of the works of the Water Department recommended by the Chief City Engineer, in order that the Board of Commissioners may prepare without delay the specifications and details required and call for tenders and then report to Council to obtain the necessary funds for the carrying out of said works, and that, so amended, said report be received and adopted.
 23.—From Board of Commissioners, to pay account of \$252.95 to the Saraguay Electric Co.
 Consideration deferred, at the request of Ald. Marcell.
 24.—From Board of Commissioners, to pay an account of \$200 to Mr. J. F. L. Carron.
 On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. LUSSIER, it was
 Resolved: That said report be received and adopted.
 25.—From Board of Commissioners, to vote \$100 for the Victoria Tag Day.